Cable Systems : Medium-Voltage

顶部母线系统

Top bus-bar system

固体开关柔性母线系统



15kV柔性母线系统,有屏蔽型(长)十字接头、 (长)丁字接头、短直角四通和柔性母线组成。适用于固体 绝缘固封式环网柜,固体真空环网开关柜,可与多种柜体配 合并能实现万向灵活连接,使柜子间的配合更为简化。

对开关柜实现了全密封、全绝缘、全屏蔽连接。且其结构简单、紧凑,占用空间小,安装更为快捷方便,便于实现 柜体的小型化、标准化。

Flexible bus-bar system

- 1. 15kV flexible bus-bar system is include screened (long) crossing connector, (long) bus-bar connector, short right angle four connects and flexible bus-bar. Suitable for solid insulating and seal type ring main unit, solid vacuum switch ring main unit. can meet with many kinds of cabinets, also can realize flexible connection, make the cooperate between the cabinet simply.
- 2. Fully-sealed, fully-insulated, fully-screened connection for the switchgear. And the structure is simple, compact, and use small space, easy for installation and let the cabinet standardize and small scale.

柔性母线与屏蔽型(长)十字接头、(长)丁字接头、 短直角四通组合,柔性母线系统组合成的环网柜造价低、无 安装应力,安装公差大,安装难度低,可靠性高。是组合型 环网柜的优选方案。

柔性母线系统中配套的柔性母线长度可根据客户要求任 意定制。

- 1. The ring main unit combined by flexible bus-bar system cost low price and more dependable, no installation stress, and can be high tolerance, easy for installation. It is perfect option for combined type ring main unit.
- 2. The length of the flexible bus-bar can make according to the customer's requirements.



Type: ACDT-15/630 (长丁字接头) (Long bus-bar connector)



Type: ARWMG-15/630/□+75 (柔性屏蔽母线) (Flexible screen bus-bar)

